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Rada Programowa „Spektrum” 
W dniu 29 sierpnia w Biurze SEP odbyło się 
zebranie Rady Programowej biuletynu nauko-
wo-technicznego i organizacyjnego SEP „Spek-
trum”. Zebraniu przewodniczył prezes SEP, któ-
ry pełni równocześnie funkcję przewodniczące-
go Rady. W posiedzeniu uczestniczyli: redaktor 
naczelna Irena Gajdowa oraz członkowie Rady 
prof. Mieczysław Hering, Tomasz Kołakowski, 
Zbigniew Lubczyński, Jan Pawłowicz. Jerzy 
Szastałło i prof. Wiesław Woliński. W części 
posiedzenia uczestniczył teŜ członek honorowy 
SEP Tadeusz Malinowski. Prezes SEP po 
otwarciu zebrania poprosił o zabranie głosu re-
daktor naczelną miesięcznika.  

 
Fot. 1.   Od lewej: Jerzy Barglik, Jerzy Szastałło, Tomasz Kołakowski                                                                          
                                                                                 fot. Ewa Materska 

Iwona Gajdowa omówiła zawartość pięciu wy-
danych w bieŜącym roku numerów miesięczni-
ka. W toku dyskusji poruszono następujące 
kwestie: sposób rozprowadzania czasopisma, 
akwizycji reklam, recenzowania artykułów 
technicznych, strony internetowej miesięcznika. 
Poinformowano o złoŜeniu do Ministerstwa Na-
uki i Szkolnictwa WyŜszego wniosku o przy-

znanie artykułom technicznym punktów. Prezes 
SEP zapowiedział, Ŝe kolejne zebranie Rady 
Programowej odbędzie się jeszcze w tym roku.  

 
Fot. 2.  Od lewej: Iwona Gajdowa, prof. Wiesław Woliński, Jan Pawło-
wicz, Zbigniew Lubczyński                                      fot. Ewa Materska 
 

Zebranie Centralnej Komisji Wydawniczej 
Bezpośrednio po zakończeniu posiedzenia Rady 
Programowej Spektrum w Biurze SEP odbyło 
się posiedzenie Centralnej Komisji Wydaw-
nictw SEP. W posiedzeniu, któremu przewodni-
czył prof. Mieczysław Hering, uczestniczyli: 
prof. Stanisław Bolkowski (przedstawiciel SEP 
w Radzie Nadzorczej Sigma NOT), Iwona Gaj-
dowa (red. naczelna Spektrum). Michał Nada-
chowski (red. naczelny Radioelektronika), Ta-
deusz Malinowski (red. naczelny INPE), prof. 
Jerzy Klamka (red. naczelny Elektroniki), Jan 
Zgaiński – (red. naczelny Automatyki Elektro-
energetycznej), Krzysztof Woliński – (red. na-
czelny Wiadomości Elektrotechnicznych) oraz 
przedstawiciele oddziałów SEP: Tadeusz 
Uczciwek z Oddziału Warszawskiego, Paweł 
Mytnik z Oddziału Białostockiego SEP oraz Jó-
zef Wiśniewski z Oddziału Łódzkiego SEP. Ob-
sługę spotkania zapewniał Bogusław Muszyński 
z Biura SEP. Po powitaniu uczestników posie-
dzenia prof. M. Hering poprosił o zabranie gło-
su prof. Stanisława Bolkowskiego, który poin-
formował o zmianach w składzie Rady Nadzor-
czej SIGMA-NOT. W dyskusji poruszono na-
stępujące kwestie: punktacji artykułów tech-
nicznych, promocji polskich rozwiązań tech-
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nicznych, sposobu rozprowadzania czasopism 
wśród członków SEP, dbałości o podnoszenie 
kwalifikacji zawodowych, recenzowania artyku-
łów, konkurencji na rynku i unikania konkuro-
wania czasopism stowarzyszeniowych między 
sobą, pozyskiwania reklam, stron internetowych 
i udostępniania tam artykułów.  
W zakończeniu posiedzenia CKW SEP prof. M. 
Hering podziękował zebranym za udział w dys-
kusji i dokonał podsumowania. Stwierdził, Ŝe: 
obecnie nie ma widocznych zagroŜeń dla dal-
szego wydawania czasopism SEP, redakcje nie 
widzą potrzeby dokonywania zmian stanu orga-
nizacyjnego, czasopismem specjalizującym się 
w tematyce normalizacyjnej powinno być nadal 
INPE, redakcje Przeglądu Elektrotechnicznego  
i Elektroniki powinny dąŜyć do zaistnienia na 
liście filadelfijskiej. 

Debata „Edukacja i nowe technologie” 
W dniu 29 sierpnia w sali konferencyjnej Domu 
Dziennikarza odbyła się debata nt. „Edukacja a 
nowe technologie” zorganizowana przez Media 
Trend Sp. z o.o. Partnerem merytorycznym de-
baty było Stowarzyszenie Elektryków Polskich. 
Pierwszym mówcą był prezes SEP Jerzy Bar-
glik, który podkreślił wagę, jaką Stowarzyszenie 
przywiązuje do wprowadzania nowoczesnych 
technik nauczania do polskiej szkoły.  

 

Fot. 3. Debata „Edukacja  a nowe technologie” - od lewej Jolanta Aren-
darska, Jerzy Barglik,  Mirosław Sielatycki, Ryszard Stefanowski, Jan 
Polak, Piotr Skirski  

Kolejnym mówcą był przedstawiciel Urzędu 
m.st. Warszawa Mirosław Sieletycki, który 
mówił o zaangaŜowaniu władz Warszawy 
w działania na rzecz wspierania inicjatyw edu-
kacyjnych w szkołach. Jednym z kolejnych 
mówców była Sekretarz Generalna SEP Jolanta 

Arendarska, która w swoim wystąpieniu poin-
formowała m.in. o kampanii społecznej „Bez-
pieczny kontakt z elektrycznością. 

 
Fot. 4.  Sekretarz Generalna SEP Jolanta Arendarska w trakcie wystąpienia 

fot. Jerzy Barglik 

Interesującym elementem dyskusji były wystą-
pienia prezes Urzędu Komunikacji Elektronicz-
nej Anny StreŜyńskiej oraz… krótkie prezenta-
cje multimedialne uczniów informujące o ich 
umiejętnościach informatycznych. 

Fot. 5. Prezes UKE Anna StreŜyńska (pierwsza z prawej) i uczniowie 
warszawskich szkół podstawowych                            fot. Jerzy Barglik  

Podsumowania dyskusji dokonała Jolanta Aren-
darska, która wymieniła najwaŜniejsze proble-
my szkolnictwa.  

Sprawy Statutu 
Jak juŜ informowaliśmy, we wtorek 14 sierpnia w 
Domu Technika w Krakowie Komisja Statutowa 
SEP zaakceptowała ujednolicony tekst Statutu z 
proponowanymi poprawkami. Dokonano konsul-
tacji prawnych proponowanych zmian. Dokument 
ten rozesłano członkom ZG SEP i prezesom Od-
działów. W dniu 3 września na wspólnym zebra-
niu ZG SEP i GKR zaakceptowano proponowany 
zakres zmian w Statucie. Za kilka dni, w dn. 7 
września będzie poddany ocenie na posiedzeniu 
Rady Prezesów w Zamościu.  
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Fot. 6. Uczestnicy zebrania Komisji Statutowej w Krakowie od lewej: Ma-
ciej Bylica, Aleksy Kuźnik, Kazimierz Gierlotka, Jerzy Kołłątaj, Stefan Gra-
natowicz Jolanta Gołębiowska, Marek Grzywacz, Małgorzata Gregorczyk, 
Andrzej Boroń, Janusz Kłodos, Jan Strzałka i Jan J. Pawłowicz. 

Zebranie ZG SEP 
W dniu 3 września w sali Rady Wydziału Elek-
trycznego Politechniki Warszawskiej odbyło się 
wspólne zebranie ZG SEP i GKR. W zebraniu 
uczestniczyli ze strony ZG SEP: prezes Jerzy 
Barglik, wiceprezesi: Andrzej Boroń, Janusz Ja-
siona, Zenon Stodolski, sekretarz ZG SEP Jerzy 
Bielawski, członkowie ZG SEP Janusz Borowski, 
Andrzej Ciepły, Marek Grzywacz, Zbigniew Lan-
ge, Jan Musiał, Lech Nowosad,  Piotr Szymczak, 
Andrzej Wawrzyński i Krzysztof Woliński.  

 
Fot. 7. Prezes SEP (stoi) otwiera wspólne zebranie ZG SEP i GKR obok 
Dziekan Wydziału Elektrycznego Politechniki Warszawskiej prof. Stanisław 
Wincenciak, przewodniczący GKR Tomasz Kołakowski, prof. Stanisław 
Bolkowski                                                                            fot. Ewa Materska 

Ze strony GKR w posiedzeniu uczestniczyli: To-
masz Kołakowski (przewodniczący), Józef No-
wak (z-ca przewodniczącego), Jerzy Jakubowski 
(sekretarz), Henryk Kaproń, Bogumiła Pawluk, 
Andrzej Pawłowski (członkowie). W uroczystej 
sesji posiedzenia uczestniczyli zaproszeni goście: 
Dziekan Wydziału Elektrycznego Politechniki 
Warszawskiej prof. Stanisław Wincenciak i prezes 

SEP poprzedniej kadencji prof. Stanisław Bol-
kowski. Po otwarciu zebrania przez prezesa SEP 
Jerzego Barglika głos zabrał dziekan Wydziału 
Elektrycznego, który przedstawił informację o 
Wydziale.  

 
Fot. 8. Dziekan Wydziału Elektrycznego prof. Stanisław Wincenciak 
prezentuje swój Wydział                                              fot. Ewa Materska 

Z kolei sylwetkę prof. Tadeusza Cholewickiego 
przedstawił jego wychowanek prof. Stanislaw 
Bolkowski.  

 
Fot. 9. Wystąpienie prof. Stanisława Bolkowskiego 

fot. Ewa Materska  
Przewodniczący Głównej Komisji Rewizyjnej 
Tomasz Kołakowski przedłoŜył ZG SEP projekt 
uchwały w sprawie uznania zasług Jacka Szpo-
tańskiego dla Stowarzyszenia Elektryków Pol-
skich, polskiej elektryki i energetyki. ZG SEP 
przyjął uchwałę przez aklamację. Ostatnim 
punktem uroczystej części zebrania było zaak-
ceptowanie propozycji odznak i wyróŜnień na-
danych na wniosek przewodniczącego Central-
nej Komisji Odznaczeń i WyróŜnień SEP prof. 
Stanisław Bolkowskiego.  
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Fot. 10. Wspólne zdjęcie uczestników części uroczystej zebrania.  

fot. Ewa Materska 
Członkowie ZG SEP udali się do głównego bu-
dynku Wydziału Elektrycznego Politechniki 
Warszawskiej, gdzie zrobili sobie zdjęcie pod ta-
blica prof. Tadeusza Cholewickiego, a następnie 
odbyło się krótkie spotkanie z dyrektorem Insty-
tutu Elektrotechniki Teoretycznej i Systemów In-
formacyjno-Pomiarowych prof. Kazimierzem 
Mikołajukiem.  

 
Fot. 11. Od lewej w pierwszym rzędzie Jerzy Barglik, Stanisław Bol-
kowski, Kazimierz Mikołajuk, Stanisław Wincenciak, Lech Nowosad, 
Jan Musiał                                                             fot. Mieczysław Hering  

Następnie odbyła się część robocza zebrania ZG 
SEP i GKR. Zebrani wysłuchali informacji preze-
sa SEP, przyjęli protokół poprzedniego zebrania 
oraz wysłuchali informacji Sekretarz Generalnej 
o realizacji uchwał ZG SEP.  
ZG SEP powołał Komitet Organizacyjny Świato-
wego Dnia Telekomunikacji i Społeczeństwa In-
formacyjnego 2008, wysłuchał informacji o dzia-
łalności Polskiego Komitetu Oświetleniowego 
SEP. ZG SEP zatwierdził regulamin konkursu na 
najlepszą pracę magisterską i doktorską, a następ-
nie zapoznał się z przygotowaniami do Ogólno-
polskich Dni Młodego Elektryka ODME 2007.  

 
Fot. 12. Przewodniczący Polskiego Komitetu Oświetleniowego Jan 
Grzonkowski                                                                fot. Ewa Materska 

ZG SEP przyjął do wiadomości informację Skarb-
nika SEP o harmonogramie prac nad budŜetem 
centralnym SEP w 2008 roku, a następnie zaakcep-
tował informację o aktualnej sytuacji finansowej 
SEP. NajwaŜniejszym punktem zebrania było dys-
kusja nad projektem zmian w Statucie SEP. Propo-
nowane zmiany przedstawił przewodniczący Ko-
misji Statutowej Andrzej Boroń. ZG SEP i GKR 
po dyskusji zaproponowali wprowadzenie kilku 
istotnych zmian do projektu statutu SEP. Statut po 
wprowadzeniu proponowanych poprawek zosta-
nie przekazany do zaopiniowania Radzie Preze-
sów. ZG SEP powołał Radę Programową mie-
sięcznika INPE, Komitet Olimpiady Wiedzy Elek-
trycznej i Elektronicznej Euroelektra. ZG SEP nie 
wnosząc uwag do propozycji zmiany nazwy Komi-
tetu ds. Jakości Energii postanowił rozpatrzyć 
sprawę na kolejnym posiedzeniu w obecności 
przewodniczącego Komitetu. Kolejne zebranie ZG 
SEP odbędzie się w sobotę, 20 października.  

Pozostałe informacje w wielkim skrócie 
• Do dnia 31 sierpnia przedłuŜono termin zgła-

szania kandydatów do Rady Polskiego Ko-
mitetu Normalizacyjnego.  

• W e-mailu rozesłanym w dniu 31 sierpnia 
Redaktor Naczelny INPE Tadeusz Malinow-
ski zwrócił się do prezesów kilku oddziałów 
z apelem o prenumerowanie miesięcznika.  

• W dniu 31 sierpnia prezes SEP spotkał się 
w Katowicach z wiceprezesem PKE SA Hen-
rykiem Tymowskim. 

Infosepik znów tygodnikiem 
Od dziś przechodzimy do tygodniowego cyklu 
wydawania Infosepika. 

Jerzy Barglik 


